
Protokoll fört vid Svenska Fjordhästföreningens (SFF)styrelsemöte via Teams 
2023-03-21 

Närvarande: Stefan Sahlin (ordförande), Anna Gehlin, Cecilia Evaldsson (ordinarie), Gunilla 
Olander (ordinarie), Cathrine Nennestam (ordinarie), Frida Mattsson (ordinarie), Annika 
Klintberg (suppleant). Lars-Göran Linde (suppleant), Maria Ahlin (suppleant), Pia Hermelin 
(suppleant), Åsa Hugosson (suppleant), 
Revisorerna Ulla Johansson och Helen Nilsson 
Valberedningen var också inbjuden till mötet men ingen var närvarande. 
Ej närvarande: Anneli Svensson (ordinarie) 
 

§ 178 Mötet öppnas  
  
§ 179 Revisorerna 
Revisorerna fick börja mötet och berätta om revisionen som pågår. 
De tyckte att det var lite svårt att revidera i och med det nya data programmet och att det 
också hade blivit lite nya konton, allt för att underlätta både för kassören och medlemmarna 
vid inbetalningen av olika händelser. Men de jobbar på och ska vara klara med allt inför 
årsstämman den 2 april 2023. 
 
§ 180 Dagordning  
Dagordningen fastställdes enligt utsänt förslag som även delgavs på skärm.  
Att välja Åsa Hugosson som ordinarie för Annelie Svensson. 
 
§ 181 Justeringsman 
Att välja Åsa Hugosson att justera dagens protokoll.  
 
§ 182 Föregående protokoll  
Protokollen tar vi upp på nästa styrelsemöte. 
 
§ 183 Jordbruksverket/SH 
Det är lugnt från Jordbruksverket och SH. En ny kontaktperson på Jordbruksverket. 
Domarutbildning är några tillfrågade men har avböjt av olika anledningar. 
Några fjordföl finns kvar att registrera för 2022.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



§ 184 Lill-Blakken 
Det har nyss kommit ut Lill-Blakken nr 1-2023 med hingstkatalogen. Så det är lugnt nu tills 
arbetet drar igång med nr 2-2023.  
 
En medlem har påpekat att det kan vara svårt att läsa för synskadade med olika färger i 
texter så det bör kommittén tänka på vid sammanställningen av nytt nummer. 
 
Medlems ansvarig meddelar att datorproblemet är åtgärdat och att medlemslistorna nu 
uppdateras löpande igen. 
 
§185 SM 2024 
En ansökan från Norra Skånes FF och Hallands FK har inkommit att få arrangera Fjord SM 
2024. 
BESLUT: Styrelsen tackar för ansökan och godkänner att Norra Skånes FF och Hallands FK 
arrangerar fjord SM 2024. (Bilaga 1) 
 
Förfrågan har inkommit om WE tävlingar i SM-klass på kommande SM. Vi har gått ut i sociala 
medier och frågat om intresset för denna tävlingsform och fått en del som är intresserade. 
Vi föreslår att vi börjar till SM 2024 med en öppen klass i WE för att se hur stort intresset är. 
Nya tävlingsregler får framtas till SM 2024. 
 
§ 186 Prestationsmedaljer 
Nya regler för prestationsmedaljer har tävlingskommittén framtagit.  
BESLUT: Att vi antar de nya reglerna för prestationsmedaljer. (Bilaga 2) 
 
§ 187 Grevagården 2023 
Avelsrådet har tittat på nya propositioner inför hingstpremieringen och riksutställning den 
16-17 september 2023 på Grevagården. Det stoppade vid kostnaderna för de olika klasserna 
då vi måste veta om vad vi får för kostnader av anläggningen och domare. 
Bordlades till nästa styrelsemöte då ordförande skulle kolla upp vilka priser som gäller. 
 
AVN kommer troligen inte iväg till Norge som planerat på grund av sjukdom.  
 
Domarfrågan till hösten diskuterades. Att tillfråga Håkan Erlandsson som suppleant till 
Avelsvärderingsnämnden och rasledamot Anna Gardelin Magnusson. 
 
Tillfråga Tobias Sandahl att döma riksutställningen på söndagen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



§ 188 Dispensansökan 
En dispensansökan har inkommit från en hingstägare att få använda sin icke godkända hingst 
i aveln 2023, till sina egna fjordston, samt att de avkommor som skulle bli eventuella resultat 
av hingstens betäckningar, skulle registreras i Grundstambok I med registreringskod 24 och 
serie 1000 i löpnummer.     (Bilaga 3) 
BESLUT: Vi har behandlat frågan och styrelsen har med hänvisning till föreningens regelverk 
inte funnit något särskilt skäl, och en enhällig styrelse har tagit beslut om att avslå denna 
dispensansökan. Ordförande har kontaktat AVN. 
Ordförande skickar ett svar till ägaren. 
 
§ 189 Diplom 
Anna Gehlin redovisade ett förslag om nytt utseende på våra olika diplom. (Bilaga 4) 
Till nästa möte göra en power-point med de olika färg förslagen att visa för styrelsen.  
 
§ 190 FHI 
https://www.fjordhorseinternational.org/FjHI/index.php/homepage/the-board/minutes-of-

meetings/minutes-2022/345-minutes-board-meeting-10th-january-2022 

 
§ 191 Brunte 
Brunte har ett möte den 4/4-23 i Askersund. Då de valda för Brunte har svårt att närvara 
skulle vi tillfråga Maria Nordqvist att närvara vid detta möte som representant för SFF. 
 
§ 192 Årsstämman 2023 
Vi gick igenom vad som skulle skickas ut till de anmälda ombuden, valberedningen hade 
skickat sitt förslag till årsstämman. Ordförande läste upp de olika förslagen.  Bilaga  
 
Cathrine N fixar inköp av ramar till alla diplom. Samt penna att skriva med. 
 
Gotlands FF undrar om ombud via länk. Men vi har tidigare sagt nej till en annan lokal 
förening så blir det nej här också. 
 
Gunilla fixar en dagordning till det konstituerande mötet efter årsstämman. 
 
Cecilia Evaldsson lämnar mötet 
 
§ 193 Övriga frågor 
Annika & Ronny Klintberg skänker ett hederspris till Kim Hero 223 s Minne, 10 st tallrikar att 
utdelas till bästa unghingst med start hösten 2023. 
 
Maria Ahlin hade varit i kontakt med en butik ”Butiken i stallet” som saluför ridkläder som vi 
kan lämna vår logga till så kan man enkelt beställa direkt därifrån. 
Maria A tar fram ett förslag till nästa möte. 
  
 
 
 
 

https://www.fjordhorseinternational.org/FjHI/index.php/homepage/the-board/minutes-of-meetings/minutes-2022/345-minutes-board-meeting-10th-january-2022
https://www.fjordhorseinternational.org/FjHI/index.php/homepage/the-board/minutes-of-meetings/minutes-2022/345-minutes-board-meeting-10th-january-2022


§ 194 Mötet avslutas  
Ordförande avslutade mötet och tackade de närvarande för kvällens möte. 
 
 
Vid protokollet  
  
  
 
Gunilla Olander  Stefan Sahlin  Åsa Hugosson 
Sekreterare        Ordförande  Justerare 


